
PROTOKOt NrXLV/2017
z obrad XLV sesji Rady Gminy w Daszynie

odbytych w dniu 3 lipca 2017 r.

Ad.1
Przewodnicza_cy Rady -Marefc Chwia&owski otworzyl obrady XLV sesji Rady Gminy

wDaszynie.
Powital przybylych na obrady sesji: radnych, softysow, Wojta -Zbigniewa Wojter?,
Sekretarza Gminy-Mariusza Gralewskiego, Danut? Kaczmarek-Skarbnika Gminy.

Przewodnicza_cy stwierdzfl, ze sesja jest prawomocna do podejmowania udrwai, poniewaz
uczestniczy w niej 13 radnych tj. 86 % ustawowego skiadu Rady. Nieobecny radny:
M.Grabowska i BAukaszewski.

Ad. 2
Przewodnicza_cy przedstawil porza^iek obrad:

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum .
2. Przyj^cie porzadku obrad.
3. Zapytania i wolne wnioski,
4. Sprawozdania z dziaialnosci mi?dzysesyjnej komisji stafych Rady Gminy w Daszyme.
5. Sprawozdanie z dziaialnosci miedzysesyjnej Wojta Gminy Daszyna.
6. Podjtjcie uchwaly w sprawe zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2016 rok.
7. Podj?cie uchwafy w sprawie udzielenia Wojtowi Gminy absolutorium z tytutu wykonania

budzeru za 2016 rok.
S. Podj^cie uchwafy w sprawie wyrazenia zgody na sprzedaz lokalu mieszkalnego nr 19

stanowia_cego wlasnosc Gminy Daszyna usytuowanego w budynku wielolokalowym nr 26
w miejscowosci Daszyna wraz z jednoczesn^. sprzedazq. ulamkowej cz^sci gruntu.

9. Odpowiedzi na zapytania i wolne wnioski.
10. PrzyJQcie protokolu z ostatniej sesji.
11. Sprawy rozne.
12. Zakonczenie obrad.

Ad.3
Zgloszono nast^puj^ce pytania:

Radna J.Cichonska zapytata jak b^dzie wykonczone poddasze budynku wielorodzinnego w
Karkoszkacb.. Poddasze jest uzytkowane przez lokatorow, a wykonawca poiozy} na stropie
wat? szklana_ i tak pozostawil. Mieszkancy prosza_, aby na weinie potozyc stabilne podloze
pozwalaj^ce na korzystanie z poddasza. Druga sprawa to mieszkancy koszar nie wiedza, czy
wtegorocznym sezonie zimowym b^dzie juz dzialalo centralne ogrzewanie. Nie wiedza czy
maja kupowac w^giel?
Radny T.Dymny zapyta Wojta jak przedstawia si? sprawa wsparcia finansowego dla
utalentowanej sportowo coreki Pana A. Domaniewski. Dziewczyna osiaj;a sukcesy sportowe
na szczeblu krajowym i mie/lzynarodowym. Swoimi sukcesami promuj'% gmin§ Daszyna. Pan
Domaniewski sam wozi cork? na zawody i ponosi z tego tytulu spore koszty. Temat by}
Wojtowi juz wczesniej przedstawiany i nadal nie nie zrobiono.
Radny K.Budka zglosil, ze na jego polu uszkodzona jest zasuwa na linii wodociajjowej i
wycieka woda. Informacj? w tej sprawie przekazywal juz pottora miesiajca temu i nie ma kto
usuniecia awarii.
Radny H.Dabrowski powiedziai, ze chce zglosic wniosek o przedstawienie postanowienia
prokurarury w sprawie sledztwa prowadzonego przez Prokuratur? Rejonowa w L?czycy na
wniosek RIO zlozony po kontroli kompleksowej Urze/Iu Gminy Daszyna. W trzynastu
punktach zgloszonych przez Regionalna Izb? Obrachunkowq. w Lodzi Profcuratura urnorzyla
postejpowanie.
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Chodzi o to aby analizuja_c postanowienie zapoznac radnych z problemaml jakie sa_ w naszej
gminie. Ignorujac wyniki kontroli odbywajajcych si? w gminie radni nie maja_ wiedzy co tu si?
dzieje. Kazda kontrola ma na cehi zbadanie przestrzegania prawnej i ekonomicznej sytuacji
gminy. W gminie samorza_dowej wtadzajest spoleczenstwo, ktore wybiera swoich
przedstawicieli czyli radnych. Rada w imieniu mieszkancow odpowiada za rozwoj gminy.
Wojt jest rylko organem wykonawczym ustalen Rady.
Radny zglosil wniosek, aby na kolejnych czterech sesjach odczyrywac i omawiac po kilka
punktow z postanowienia i porownywac z protokolem pokontrolnym RIO. Protokol z kontroli
RIO mial bye umieszczony w BlP-ie na wniosek radnego, ale tego nie dokonano.
Przewodniczacy zaproponowal, aby zwolac wspolne posiedzenle komisji starych poswi^cone
w calosci odczytaniu i omowieniu zapisow postanowienia prokuratury.
Radny KDabrowski podtrzymal zgtaszany wniosek poniewaz przy komisjach nie ma sladu
dokumentu, a chodzi o to aby spoteczenstwo dowiedzialo si? jakie sa_problemy w gminie
Daszyna.
Radny T.Dymny stwierdzil, ze material jest zbyt obszerny aby mozna omowic na jednym
posiedzeniu. Przedstawienie etapami na kilku kolejnych sesjach b?dzie transparentne Radni
nie powinni uchylac si? od omowienia tresci postanowienia, ktore daje wiedz? na temat
sytuacji w naszej gminie. Apelowal o poparcie wniosku radnego Dajbrowskiego.
Wojt stwierdzil, ze niektorzy radni maja^ niedosyt, ze ich sugestie nie trafiaja_ na wlasciwy
grunt i osiajni?cie zamierzonego celu. Post?powanie w prokuraturze trwalo trzy lata i
zakonczylo si? umorzeniem, ale niektorzy uwazaja^ ze nadal trzeba robic ferment i postawic
gmin? w zfym swietle. Jezeli chodzi o wyjasnienia, to radni., ktorzy sa_tym tematem
zainteresowani rnog^. spotkac si? z Wojt, ktory udzieli odpowiedzi na nurtuj^ee pytania.
Wci^ganie do tego dzialania calej radyjest nie wporza_dku.
Radny T.Dymny zapytal czy Wojt zastanowil si? co mowi. Na jakiej pozycji stawia Rad?,
ktora jego zdaniem nie powinna posiada wiedzy na temat sytuacji jaka ma miejsce w naszej
gminie. Radny stwierdzi}, ze Wojt powinien zapoznac radnych z wynikarni kontroli RIO w
2014 roku, ale tego nie zrobil.
Wojt powiedzial, ze protokol z kontroli RIO jest dost?pny na stronie BIP-u Regionalnej Izby
Obrachunkowej w Lodzi i kazdy moze si? z mm zapoznac.
Radny T.Dynmy powiedzaal, ze wedlug Wojta spofeczenstwo powinno miec jak najmniej
informacji. Osoby czytaja_ce protokoi pokontrohiy dziwili si?, ze tym co dzieje si? w gminie
nie zajma_ si? organy scigania. Dlatego Wojt nie powinien bronic si? przed wspolna_ dyskusj^..
Wojt stwierdzila, ze celem niektorych radnych jest osî gniecie efektu medialnego.
Prokuratura badala calosc bardzo wnikliwie i umorzyla post?powanie. Osobiscie nie unika
odpowiedzi na pojawiajape si? tarn zagadnienia, ale nie jest to temat do szerokiej debaty. Jest
wiele rzeczy, ktore powinny bye realizowane i sa_to kierunki przyszlosciowe dla gminy.
Radrry T.Dymny powiedzial, ze z wypowiedzi Wojta mozna zrozumiec, iz ujawnienie dane
z post?powania prokuratorskiego zaszkodzi wizerunkowi gminy. Ucierpi ale wizerunek
Wojta. Analiza fragmentow dokumentu z prokuratury nie b?dzie odbywac si? w swietle
kamer wi?c sk .̂d takie obawy.
Radny J.Kaczmarek stwierdzil, ze denersvuje go takie cia_gte gadanie radnego na temat
sytuacji gminy Daszyna. Wiadomo, ze jest zadluzenie i juz tego si? nie cofbie. Powstalo kilka
zakladow pracy, dzi?ki czemu wielu mieszkancow gminy znalazlo zatrudnienie i to jest dla
nich wazne, a nie cia_gle gadanie o tym samym.
Przewodniczacy Rady stwierdzil, ze z protokolem pokontrolnym RIO mozna zapoznac si? na
stronie Regionalnej Izby Obrachunkowej w Lodzi.
Radna LZawadzka stwierdzila, ze obecny Wojt-Zbigniew Wojtera pelni ta_ fcnkcj? trzy
kadencje, to swiadczy, ze mieszkancy maj^. do niego zaufanie. Panowie radni Dabrowski
i Dymny tez kandydowali i nie zostali wybrani. Moze to jest powod ich zachowan na sesji
i cia_glych atakow na Wojta.
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Radny T.Dvmny stwierdzit, ze nikt nie podwaza wyboru Wojta, ale jest wiele spraw do
wyjasnienia w kwestii niegospodarnosci. Niezrozumialy jest tak siny opor przed waioskiem
o odczytanie 1 przedysfcutowanie jednego dokumentu z prokuratury.
Na chwil? obecnajeszcze jakos to wszystko funkcjonuje, ale w kolejnych latach nie pojdzie
tak gJadko. Juz teraz banki nie chcg. gminie udzielac kredytow. Kiedys to wszystko runie.
Przewodniczacy stwierdzfl, ze radny chyba robi sobie juz kampanie wyborcza_ na nastepna
kadencje.
Wojt powiedziait ze jest za udostepnieniem radnym postanowienia i zaproponowal, ze
dokument zostanie skopiowany i rozdany tym, ktorzy bed^zainteresowani jego trescia_. Jezeli
jest cos do wyjasnienia to nalezy zrobic we wiasnym gronie. Absorbowanie Rady do tych
dzialan jest niepotrzebne.
Przez dzialania RIO po kontroli kompleksowej gmina stracila szanse na wiele srodkow
zewn?trznych, o ktore jest bardzo trudno. Powoli to wszystko udaje si? odbudowac, ale czasu
jest niewiele, bo konczy si? okres rozdania srodkow unijnych, a niewiadomo jak bedzie to
wygl^dal wnastepnych latach.
Radny HLDabrowski powiedziat, ze nadal podtczymuje swqj wniosek i prosi o jego
przegfosowanie. Powtorzyi tresc wniosku:
,,Proponuj?, aby na kolejnych czterech sesjach w czesciach proporcjonalnych odczytac i
przedyskutowac postanowienie wydane w 2017 roku przez Prokuratur? o umorzeniu
postepowania wszczetego sledztwa na podstawe wniosku Regionalnej Izby Obrachunkowej
w Lodzi".
Radny J.Kanski zapytai czy mozna ujawniac dane osobowe zawarte w tym postanowieniu.
Radny H.Dabrowski stwierdzil, ze nie ma tam wrazliwych danych osobowych typu pesel,
adres.
Przewodniczacy poddai pod gtosowanie wniosek radnego Dabrowskiego. Wynik glosowania:
Za 3
Przeciw 7
Wstrzymuj^ce 3
Wniosek zostai odrzucony.

Ad. 4

Komisja Socjalno-Bytowa odczytata protokot z posiedzenia odbytego w dniu 29 marca 2017
r. w temacie Funkcjonowanie placowek shizby zdrowia na terenie gminy Daszyna.
Radny KLBudka zapytat czy komisja otrzymata od Pani Szlek dane na temat ilosci
przyjmowanych pacjentow.
Radny T.Dymnv odpowiedzia}, ze takich danych komisja nie otazymala.
Radna LZawadzka powiedziaf, ze przyjmowanych jest dziennie okoto 60 pacjentow.
Radny T.Dymny stwierdzil, ze spoleczenstwo jest rozczarowane brakiem wykorzystania
utworzonych bardzo dobrych warunkow lokalowych w budynfcu zajmowanym przez NZOZ
LILMED w Daszynie. Powstai pi?kny obiefct, ktory jest nie wykorzystany. Pacjenci liczyli, ze
bedzie rozszerzony zakres opieki medycznej. Miala bye uruchomiona rehabilitacja i nie w
tym kierunku si§ nie dzieje.
Radnv XKaczmarek rowniez by} zdania, ze w Daszynie powinno bye zatrudnionych wiecej
lekarzy specjalistow.
Radny T.Dymny przytoczyl z tresci protokotu komisji wykaz specjalistow przyjnmja_cych w
Mazewie.
Wojt powiedzia}, ze gmina Daszyna ma opieke medyczna na wysokim poziomie. Wystepuj^c
do NFZ o rehabilitacje do Daszyny musiato by si? to odbyc kosztem Mazewa, poniewaz
gmina jest za mala, aby Fundusz finansowal dwie peme rehabilitacje.
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Komisja Rozwoju spoleczno-Gospodarczego przedstawila protoko! z posiedzenia odbytego w
dniu 28 kwietnia 2017 r, w temacie Kontrola stanu technicznego Stacji Uzdatniania Wody na
terenie Gminy Daszyna.
Przewodniczacy zapytal czy w tym roku planowana jest modernizacja SUW w Korytach.
Wojt powiedzial, ze odbylo si? spotkanie z nowym wlascicielem budowanej ubojni drobiu w
KorytacL Firma AMMEX podtrzymuje ch?c wspolpracy z gmina_ w zakresie dostarczania
mediow i przebudowy drogi. Trudrio powiedziec czy budowa b?dzie kontynuowana w tym
rokxi. Jest duza szansa, ze inwestycja b?dzie realizowania.
Radny J.Kinski powiedzial, ze by! pisany wniosek na termornodernizacje obiektow
uzytecznosci publicznej i nikt nie pomyslal o uwzgl?dnieniu hydroforni w Mazewie .
Po modernizacji SUW Mazew do Koryt przewieziono wymontowana, pomp?. Zalozono w
Korytach, ale nie dziala bo niema specjalisty, ktory by poia_czyl j% z istniejaeymi
urz^dzenianii. W hydroforni w Mazewie wczesniej przy braku pra^du agregat zalqezal si?
samoczynnie. Po podla_czeniu kolektorow fotowoltaicznych nie dziala samoczynne
zalaczanie.
Wojt powiedzial, ze w trakcie modernizacji SUW w Mazewie nie mozna bylo do projektu
wpisac termomodemizacji budynku. Realizowany program termomodernizacji budynkow
uzytecznosci publicznej dotyczy obiektow mieszkalnych.
Realizujq.c zapewnienie dostarczania wody do ubojni w Korytach b§da_ polaczone obie stacje
Mazew i Koryta, aby zapewnic plynnosc zaopatrzenie w wod? Zakladu w Korytach.
Radny T.Dymny zapytal jak przedstawia si? sprawa rozliczenia poboru wody .Czy nastapila
poprawa w porownaniu do roku ubieglego.
Radny M.Bawej powiedzJal, ze juz pol roku temu z^aszal, ze w Os?dowicach jest wyciek
wody z wodocia^gu i nikt nie kwapi si? do usuni?cia awarii.
Wojt przedstawil zasady pomiaru poboru wody polegajape mi?dzy innymi na sprawdzeniu
licznika w Mazewie i uszczelnieniu oraz ocechowaniu dwoch licznikow na stacji.
Radny T-Dymny stwierdzil, ze zawsze jak jest temat uszczelnienia poboru wody Wojt
przedstawia teorie dwoch licznikow, a to nie nie zmienia. W budzecie gminy bylo
przeznaczone 100.000 zl na wdrozenie systemu, ktory pozwoli osi^gnac lepsze wskazniki
rozliczenia wody. Te same odpowiedzi powtarzajq. si? od trzech lat. Wqjta w ogole ten
temat nie interesuje. Gmina nie ma zadnych zyskow z dostawy wody. Polow? zabiera spolka,
ktora zapewnia obslug?. Polowa nie trafia do budzetu z powodu nie rozliczenia wydobytej
wody od odbiorcow. Jest to totahia niegospodarnosc.
Wojt powiedzial, ze wizja przedstawiona przez radnego nie do konca jest prawdziwa.
Czynione s .̂ w tym kierunku dzialania w postaci wymiany wodomierzy, ktorych w 2016
dokonano 200 i czeka kolejny odcinek do wymiany. Dzialania ida_ w kierunku poprawy
sytuacji.
Radnv HDabrowski zapytal czy gmina b?dzie w stanie dostarczyc ubojni w Korytach
wymagana ilosc wody, skoro dobowe zuzycie przewidy wane jest na poziomie 2300m3. Czy
gmina ma wykupiony plac pod nowa_ hydroforni?, ktora ma bye cztery razy wi?ksza niz w
Mazewie ?
Wojt powiedziai, ze wspdlczesne urzadzenia do wydobycia i przesyhi wody nie potrzebuja_
tak duzych powierzchni. Poza tym gmina ma dose duza. powierzchni? na posadowienie
nowych urzg.dzen. Teren jest polozony nisko i urza_dzenia b?d^. musiafy bye wyniesione do
gory, aby nie dochodzilo do zalania. Odtworzenia wyrnaga kolektor, albo w pasie drogowym,
aibo u Pana Gawronskiego. Posiadana dzialka wystarczy do postawienia kolektora. Wedlug
wyliczen ekspertow hydrofornia w Korytach podola dostarczeniu wody.
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Ad.5

Wojt przedstawil sprawozdanie z dzialalnosci miedzysesyjnej, ktore stanowi zaia^cznik do
protokohi
RadnvJ.Kinski zapytal czego dotyczyiy umowy zawarte z Firing Protart i Firma, z Poznania ?
Wojt odpowiedziaJL. ze umowa z Protartem dotyczyla ciepJoci^gu do koszar, a z Firma_ z
Poznania na laczenie cieptociqgow w ramach elektrocieplowni, bo niebyfy zaprojektowane
przy programie teimomodernizacji obiektow uzytecznosci publicznej.
Radny zapytal w ramach jakiej procedury przetargowej wybrano firm? Protart?
Wojt powiedzial, ze bylo to postepowanie bezprzetargowe na co pozwala ustawa o
zamowieniach publicznych.

Ad.6
Przewodniczacy odczytat uchwal? Nr V/l 16/2017 Skladu Orzekaj\cego Regionalnej Izby
Obrachunkowej w Lodzi z dnia 12 czerwca 2017 r. w sprawie opinii o sprawozdaniu Wojta
Gminy Daszyna z wykonania budzetu za 2016 rok. Sprawozdanie zaopiniowane , z istotnymi
zastrzezeniami zawartymi w uzasadnieniu.
Przewodniczajcy zapytal czy ktos chce zabrac glos w temacie sprawozdania z wykonania
budzetu. grniny za 2016 rok. Przypornniai, ze komisje wspolnie omawiafy sprawozdanie.
Radny H-Dabrowski stwierdzil, ze Wojt w ciajpi roku winduje dochody i wydatki, aby
poprawic wskazniki, a pozniej na koniec roku widza^c, ze nierealnie jest ich wykonanie
zdejmuje duze kwoty w budzecie. Grnina za 2016 rok uzyskala bardzo niskie dochody
majaj&owe. Bardzo niskie bylo wykonanie dochodow w dzialach 700 i 750. Kolejna uwaga
dotyczyla budowy drogi w Upalu, na ktora_ gmina otrzymaia dotacj§ w wysokosci 28.000 zl,
a z budzetu gminy doiozyla 91.000 zl. Zdaniem radnego nie bylo uzasadnionych przeslanek,
aby wydac tyle pieni^dzy na drog? przez pola. Czy celowy byl taki wydatek, gdy inne drogi
ŝ . w bardzo zlym stanie i mozna by wykonac kawalek dywaniku asfaltowego. Nadal jest
slaba sciajjalnosc podatku od nieruchomosci. Rok 2016 nie obfitowal w realizacje nowych
inwestycji. Wybudowano drog? w Upalu wykonano uklad wentylacyjny w hali w Daszynie,
zaptacono za gazociqg i przyiajcza. Pozostale wydatki inwestycyjne byly zwiqzane z
przygotowaniami do inwestycji planowanych do realizacji w kolejnych latach.
Radny analizuja_c otrzymane bilanse finansowe za rok ubiegly zaskoczony byl zestawieniem
dochodow z dystrybucji gazu. Jest duza rozbieznosc mi?dzy przychodami, a kosztami.
Zastanawiaja_ce jest jak dziala system gazowy w gminie przy tak duzych rozbieznosciach.
Temat gazoci^gu i wyniku finansowego z jego dzialalnosci powinien bye tematem glebszej
analizy.
Wojt powiedziat, ze w przypadku dzialu 700 niskie wykonanie wynika z kwestii
planowanych wplat na dwa zadania dotycza_ce urzajdzania terenow inwestycyjnych od firm
RyoalChicken lOOO.OOOzl i Snowman Foods 841.00 zl. Wpfynelo na to rowniez zdjecie z
planu zadanie ,.,Promocja gospodarcza regionu", ktore nie b^dzie realizowane. W 2016 roku
gmina otrzymai z FOGR-u 28.000 zi na drog? w^ Upalu, z budzetu gminy dolozono 91.000 z}.
Gmina otrzymaia. dotacj? z PROW-u na przebudow? drog: Mazew, Lubno, Zieleniew.
Realizacja zadania odbywa si? w roku bieza^cym.
Podatefc od nieruchomosci na dany rok naliczany jest lapznie z zobowiajzaniami z lat
poprzednich. W zakresie podmiotow prawnych zobowiajzanych do platnosci podatku od
nieruchomosci nadal widnieje Firma ARKOTSf, ktora oglosila upadlosc, a posiada duze
zadruzenie podatkowe wobec gminy. Byla propozycja Kornornik, aby gmina w ramach
naleznych zaleglosci przej?la budynek. Problem polega na tym , ze grunt pod budynkiem jest
wlasnosci .̂ skarbu panstwa i kwestia pozostalych wierzycieli.
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Jezeli chodzi o koszty gazoci^gu w bilansie, o ktorym radny mowi}, to nalezy analizowac
innej niz bilansowo. Dochody z tego tytulu pochodzq. z przesytu, a wydatki obejmuja^ rowniez
inwestycje. Dlatego taka rozniea. Bilansowo bior^c pod uwag§ utrzymanie gazocia^gu, przesyi
I wydatki na obsluge^ nalezy inaczej analizowac . Jezeli chodzi o biezajcy rok to PGK Daszyna
wygraJo przetarg i bedzie dostarczac gaz dla Garbalina.
Zakonczono dyskusj?.
Przewodniczacy poddal pod gtosowanie uchwaie^ Nr XLV/236/2017 w sprawie zatwierdzenia
sprawozdania z wykonania budzetu Gminy Daszyna za 2016 rok. W glosowaniu
uczestniczylo 12 radnych obecnych na sali. Wynik glosowania:
Za 9
Przeciw 0
Wstrzymujajcy 3
Uchwala zostala przyjeta wi^kszosci^. giosow.

Ad.7
Komisja Rewizyjna przedstawila protokol Nr 11/2017 z dnia 16 czervs^ca 2017 r. w temacie
Opracowanie wniosku w sprawie udzielenia absolutorixun Wojtowi Gminy Daszyna za rok
2016 oraz Wniosek o udzielenie absolutorium Wojtowi Gminy Daszryna za rok 2016.
Przewodniczacy odczytaj: uchwal? Nr V/139/2017 Skladu Orzekaja^cego Regionalnej Izby
Obrachunkowej w Lodzi z dnia 26 czerwca 2017 r. w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej
Rady Gminy w Daszynie o udzielenie absolutorium Wojtowi Gminy Daszyna za 2016 rok.
Przewodniczajcy otworzyt dyskusj? w temacie absolutorium .
Nikt nie zabrai glosu .
Przewodniczajcy zamknal: dyskusj?.
Nast^pnie odczytal uchwal? Nr XLV/237/2017 w sprawie udzielenia Wojtowi Gminy
absolutorium z tytutu wykonania budzetu za 2016 rok i poddat pod glosowanie.
W glosowaniu uczestniczylo 13 radnych obecnych na sali. Wynik glosowania:
Za 9
Przeciw 0
Wstrzymuja_ce 3
Uchwata zostala przyjeta bezwzgl?dn% wiejkszoscia_ ustawowego skladu Rady, ktory wynosi
15 radnych.
Przewodniczacy oglosif 15 minutowa przerw? w obradach.
Wznowiono obrady. Obecnych 8 radnych.

Ad.8

Przewodniczacy poinformowal, ze na dzisiejszej sesji Rada ponownie musi podjajs uchwal? w
sprawie sprzedazy lokalu w bloku nr 26 w Daszynie poniewaz Wojewoda wszcz^Ja
post^powanie nadzorcze w stosunku do uchwaty z dnia 14 czerwca 2017 r. Uznano, ze Rada
nie ma kompetencji wskazywania w jaMej formie przetargowej Wojt ma dokonac sprzedazy.
Rada ma kompetencje do wyrazenia zgody na sprzedaz, a dalsze post^powanie nalezy do
Wojta. Przedstawiona radnym uchwala uchyla podj^to w czerwcu.
Nie zgloszono pytan.
PrzewodniczacY odczytat uchwate NR XLV/238/2017 w sprawie wyrazenia zgody na
sprzedaz lokalu mieszkalnego nr 19 stanowia_cego wlasnosc Gminy Daszyna usytuowanego w
budynku wielolokalowym nr 26 w miejscowosci Daszyna wraz z jednoczesna_ sprzedazy
ulamkowej cze^sci gruntu i poddal pod glosowanie. Wynik glosowania:
Za 8
Przeciw 0
Wstaynmjajse 0.
Uchwal? przyjeto jednoglosnie.
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Ad.9

Wojt udzielil odpowiedzi na pytania zgloszone w punkcie 3:
I/ Wykonawca zapewnii ,ze w Karkoszkach wykona podstawy umozliwiaja_ce poruszanie si?
po strychu, Przy budynku bedzie niezalezna kotfownia kontenerowa. Ogrzewanie na biomas?.
21 Wojt comiesi?cznie przekazuje na MKL 200 zl. Pan Domaniewski powinien skontakowac
si? bezposrednio z Wojtem, nie prowadzic posrednictwo przez radnego Dymnego.
Radny Dymny zapytal czy mozna by zalatwic sponsora wsrod lokalnych przedsi?biorcow,
ktory zainwestowal by w rozwoj kariery sportowej uzdolnionej mlodej sportsmenki.
Dyskutowano na temat finansowania sortowcow z gminy Daszyna.
3/ Awarie wodociajju w Zieleniewie i Os?dowicach b?dq. zgioszone.
4/ Kopia postanowienia prokuratorskiego zostata rozdana zainteresowanym radnym.
Wojt poinforrnowal, ze mieszkancy dotknieci gradobiciem na terenie gminy Daszyna rnoga^
skladac wnioski. Pani Ewa Kaminska po sesji przekaze softysom materialy.

Ad.10
Przyj?to protokol Nr XLIV/2017 z dnia 14 czerwca 2017 r.

Ad.ll
Radny T.Dymny zaproponowaia, aby wymieniane okna i drzwi z ocieplanych budynkow
mieszkalnych nie wyrzucac, ale ziozyc w bezpieczne. Moga^ si? jeszcze komus przydac bo ŝ .
w dobiym stam'e.
Radny K.Budka zapytal, jak wygl^da sytuacja zadluzenia lokalu sklepowego, ktory
znajdowala si? w budynku po Bzurze.
Radny Cz.Bartniak zglosil do remontu przepust w Zagrobkach koto krzyza. Pan Marek
Wojtera deklaruje, ze da sprz?t i ludzi; a gmina niech zapewni przepusty.
Soltys J.Crasiorowicz zglosil do oczyszczenia rzeczk? Rgilewk?.
Wojt powiedzial, ze jest to ciek melioracyjny i gmina nie ma kompetencji do odczyszczania.
Przewodniczacy powiedzial, ze gmina powinna zaj^c si? udroznieniem przepustow., bo przy
ulewnych opadach woda przelewa si? przez drogi i zalewa posesje.
Radny T.Dymnv zwrocil si? do Wojta, aby zainterweniowal w starostwie w sprawie
zalewania posesji w Daszynie . Powiat przy wspoipracy z gmina_ wykonaia chodniki przez
Daszyn? wzdhiz drogi powiatowej. Chodnik pofozono od strony pohiocnej na rowie. Przy
ulewnych deszczach woda zlatuje z gorki przelewa si? przez drog? i zalewa. posesje od strony
pohldniowej. Jedynym rozwiajzaniem jest przeniesienie chodnika na stron? pohidniowa_ drogi.
Pracownicy z Zarza^du Drog Powiatowych przyjechali pogl?bic row od Daszyny w kierunku
Os?dowic. Wybran^. zierni? wyrzucili na burry, przyszly ulewy i wszysfko splyn?lo do rowu.
Softys B.Tomczak zgtosila do uzupemienia mas .̂ asfaltowa_ ubytki w drodze gminnej przez
Nowy Slawoszew.
Przewodniczacy zglosii do uzupemienia ubytki na drodze od Koryt do Kolonii Koryta.^
Przewodniczacy poinformowal, ze w dniu 4 lipca 2017 r. o godz. 10.00 odb?dzie si? wspolne
posiedzenie komisji stalych Rady Gminy w Daszynie, na ktorym b?da_ omowione kwestie
techrdczne i ekonomiczne elektrocieplowni na slom? w Daszynie.
Wojt poinformowal., ze gmina otrzymala dotacj? z NPO^iGW na elektrocieplownie dzi?ki
temu udalo si? osiqgnajc spi?cie finansowe tego zadania.
Na najblizszej sesji planowanej na 7 lipca 2017 r. b?d% przedstawione zmiany do budzetu
zwiazane mi?dzy innyrni z wprowadzeniem tej dotacji.

Ad.12
W zrwiazku z wyczerpaniem porzq.dku obrad Przewodniczacy Rady zamknaj: XLV sesje Rady
Gminy w Daszynie.
Profokolowai :
D.Kazmierczak


